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OSNOVNA  ŠKOLA  SESVETSKA SOPNICA 
SESVETE, SOPNIČKA 69 
KLASA:003-08/15-01/02 
URBROJ:251-458-15-03 
U Sesvetama  22. rujna 2015. 
 
 
 

 S K R A Ć E N I     Z A P I S N I K 
1. SJEDNICE  VIJEĆA RODITELJA 

održane 22. rujna  2015. s početkom u  18.00 sati 
 
 
 

Nazočni:   Ivana Herceg, Tomislav Mikulin, Karolina Kubin, Saša Čalušić, Ljiljana Petrašević, 
Nataša Brkić, Kristina Matačić, Radoslav Dumančić, Lidija Salar, Mirela Kovačević, 
Viktorija Glavendekić, Zdravko Pucelj, Krešimir Gluhak, Marijana Bonus, Dalibor 
Perše, Ankica Staković, Nikola Tojčić od 3. točke dnevnog reda. 

 
Nisu nazočni:  Davorka Rappl (ispričala se), Robert Smrečki, Danijela Božić, Snježana Prelec, 

Martina Kralj (ispričala se) 
 
Ostali:  Ljiljana Benčec Miklečić, ravnateljica; Danica Malnar, tajnica 
     
Ravnateljica škole pozdravila je sve nazočne i otvorila prvu sjednicu Vijeća roditelja u ovoj školskoj 
godini. Sjednici je nazočno šesnaest članova od dvadesetdvoje što je dovoljno za pravovaljano 
odlučivanje. Predložen je i jednoglasno usvojen sljedeći 
 

DNEVNI RED:  
 

1. Izbor predsjednika/predsjednice i zamjenika predsjednika/predsjednice Vijeća roditelja  
 za šk. godinu 2015./2016. 

2. Izvješće o rezultatima rada na kraju školske godine 2014./2015. 
- izvjestitelj: Ljiljana Benčec Miklečić, ravnateljica  

3. Prijedlog školskog kurikuluma - davanje mišljenja 
- izvjestitelj:Ljiljana Benčec Miklečić, ravnateljica  

4. Prijedlozi za plan rada Vijeća roditelja za školsku godinu 2015./2016.   
5. Prijedlog Godišnjeg plana i programa rada za šk. godinu 2015./2016. 

- izvjestitelj: Ljiljana Benčec Miklečić, ravnateljica 
6. Pravilnik o pedagoškim mjerama i izmjene Pravilnika o izletima 

- izvjestitelj Danica Malnar, tajnica 
7. Osiguranje učenika 
8. Pitanja i prijedlozi 

 
Ravnateljica je napomenula da je stupio na snagu novi Statut škole koji predviđa da se predsjednik i 
zamjenik predsjednika biraju za svaku školsku godinu. a pročitala je i članak 157. koji govori što 
Vijeće roditelja radi. 
 
Ad. 1.  
Zdravko Pucelj, predstavnik roditelja učenika 6.a razrednog odjela izabran je za predsjednika Vijeća 
roditelja.  
Viktorija Glavendekić izabrana je za zamjenicu predsjednika. 
Ravnateljica je predložila da zapisnik vodi tajnica škole s čime su se nazočni suglasili. 
Vođenje sjednice preuzeo je predsjednik i pozvao nove članove u Vijeću da se kratko predstave.  
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Ad. 2. 
 
Na prijedlog Radoslava Dumančića jednoglasno je zaključeno da škola pribavi ponude za vanjske 
kamere i da se Gradu uputi zahtjev za financiranje kako bi se poboljšala sigurnost i utjecalo na 
smanjenje uništavanja. 
 
Ad.3. 
 
Na prijedlog Zdravka Pucelja, predsjednika, zaključeno  je da se među učiteljicama razredne nastave 
provede anketa kako bi se utvrdilo žele li neke učiteljice voditi učenike u školu u prirodi. 
 
Ad.4. 
 
Na prijedlog Radoslava Dumančića zaključeno je da se na web stranici škole objave zaključci sa 
sjednice kako bi se svi roditelji mogli informirati o radu Vijeća roditelja 
Na prijedlog Zdravka Pucelja zaključeno je da roditelji svoje prijedloge za rad i pitanja također 
dostave putem web stranice, a da škola omogući takva način rada 
 
Ad.5. 
 
Na prijedlog Radoslava Dumančića zaključeno je: 

- da se poljoprivrednoj inspekciji pošalje dopis radi uređenja parcele sjeverno od škole  
- da se zatraži financijska pomoć Mjesnog odbora za uređenje okoliša škole 
- da se Gradskom uredu uputi zahtjev za preseljenjem Dječjeg vrtića  

Ad.6. 
- 
 
Ad.7. 
 
Po kraćoj raspravi jednoglasno je zaključeno da se prihvati ponuda Jadranskog osiguranja i da 
premija bude 30 kuna. 
 
Ad.8. 
Nije bilo pitanja za raspravu. Sjednica je zaključena u 19.45 
 
Zapisničar        Predsjednik Vijeća roditelja 
Danica Malnar        Zdravko Pucelj 


